
Protokól Nr XV/16

z posiedzenia Rady Miasta Kolno, które odbyło się w dniu 20 maja20l6 r, w sali konferencyjnej Urzędu

Miasta Kolno, Posiędzeni ę rozpoazęto o godzinię 1 2.00, a zakończono o godzinię 12.40.

Radni obęcni na posiedzeniu:

1. Antonowicz Stanisław

ż. Bałdyga Stanisław

3. Brzezińska Halina Jadwiga

4, Kapelański Jan

5. Konstanty Marcin

6, Kuliś Agnieszka Dorota

7. Lęwandowski Antoni

8, Makaręwicz Klaudiusz

9, Myhal Krzysztof Jeremi

v 10. Owczarczyk Lech Janusz

11. Rakowski Mariusz

12, Sięlawa Paweł

13, Szymański Piotr

1 4. Sniadach Mieczysław

15, Zubrowski Jan

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta - Pan Mieczysław Śniadach. Powitał przybyłych

radnych oraz w§zystkich gości zgodnie z załączonąlistą obecności.

Przęwodniczący Rady stwierdził plawomocność posiedzęnia Rady. Nadmienił, że na ogólną iloŚĆ

15 radnych ldziń w sesji blęrze 15 radnych, co daje quorum do podejmowania prawomocnych uchwał

! oraz wniosków.

Przewodniczący Rady poinformował, żę porządek obrad sesji zostŃ dostarczony radnYm

wraz z zawiadomięnięm na dzisiej szą sesj ę Rady. Zaproponował dodanie :

7 puŃtu w brzmięniu: ,,Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznavłania i rczlięzarńa

dofinansowania kosztów inwęstycji związanych z ochroną środowiska - usuwanie wYrobów

zawierających azbest na teręnię miasta Kolno.";

8 punktu w brzmięniu: ,,Podjęcie uchwały w sprawie Wrażęnia woli przystąpienia do wsPÓlnej

rea|izacji projektu pn. ,,Budowa międzygminnego PSZOK-u wraz z niezbędną infrastrukturą

techniczną.",

Innych propozycji nie było.



Przewodniczący Rady poddał zrnianę w porządku posiedzenia pod głosowanie. Za wptowadzeniem

zmian w porządku dziennym obrad głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych 0, głosów

wstrzymujących się - 0.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie sesji. zapoznanie zporządktem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

3, Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami.

4. Interpelacje l zapytania radnych.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwterdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę

i zbiorowego odprowa dzanla ścięków.

6. Podjęcie r-rclrwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji

Miasta Kolno na iata 2016-2026.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania i rozliczanta dofinansowania kosztów

inwestycji związanych z ochroną środowiska - usuwanie wyrobów zawierujących azbest

na terenie miasta kolno.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazenia woli przystąpienia do wspólnej realizacji projektu

pn. ,,Budowa międzygminnego PSZOK-u wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną",

9 . Sprawozdante z działalności Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sporlu za 207 5 r .

10, Sprawozdan,l,e z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kolnie zaż0l5 r,

1 1, Odpowtędzi na interpelacje t zapytania radnych oraz woine wnioski.

12, Zamknięcie obrad.

Streszczenie posiedzenia:

Ad. 1.

Jak wyżej.

Ad.2.

Przewodniczący Rady poinformował. że protokoł z ostatniej sesji Rady Miasta Kolno

Nr XIV/16 z dnia 29 kwietnia 2016 r, był wyłozony do wglądu w Wydziale Organizacyjnym

i Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał możliwość

zapoznania się, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanle ewentualnych uwag.

Poniewaz żadnych Llwag nie w,niesiono, Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu

w napisanym brzmieniu,

Innych wniosków nie było.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytania.

Za wnioskiem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych - 0, głosów wstrzymujących się - 0.



Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr XIV|16 z dnia

29 kwietnia2016 r. w napisanym brzmieniu.

Ad.3.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodni czący Rady - przechodzimy do punktu 3 porządku obrad

tj. sprawozdania Burmlstrza Miasta Kolno z ptacy między sesjami,

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta z pnac,y między sesjami przedstawił Pan Andrzej Duda

- Burmistrz Miasta (sprawozdanie w załączeniu).

Przewodnicząoy Rady poprosił o uwagi do wyżej wymienionego sprawozdanta,

Nikt głosu nię zabrał.

Ad.4.

Pan Mieczysław Śniadach * Przewodniczący Rady - przechodzimy do 4 puŃtu tj. interpelacje

i zapytania radnych. W tym puŃcie porządku dziennego obrad radni mogą zgłaszac interpelacje.

Uprzejmie proszę radnych o zgłaszanie interpelacji,

Radny Klaudiusz Makarewicz dopytywał o mozliwość zagospodarowania lub wydzierzawienia placu

przylegającego do szpttala, który jest własnością miasta. ZaproponowŃ tęż uporządkowanie pasa zięleni

w pobliZu terenu, na którym obęcnie stoją prywatne samochody.

Radny Paweł Sielawa zapytał obecnego na sesji Starostę Kolneńskiego o możliwość zwiększenia

przej ść dla pieszych na ulicy Sportowej,

Radny Jan Kapelański dopytywał się o działkę na Terenach Inwestycyjnych po przedsiębiorcy, który

wycofał się z inwestowania w Kolnie,

Ad.5.
!' Pan Mieczysław Śniadach - Przewodnięzący Rady - ptzechodzimy do pkt 5 porządku dziennego

tj. projektu uchwały w sprawie zatwięrdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzęnia w wodę i zbiorowego

odprowadzania ścięków. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przęz poszczególne

Komisię Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały i pozytywnie zaopiniowały ten

projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodnic zący Rady oc)czlĄał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie , Za podjęciem

projektu uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych - 1, głosów wstrzymującYch się - 4.

przewodni czący Rady stwierdził, że uchwałę w §prawie zatwierdzenia tarYł dla zbiorowego

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprow adzania ścieków wraz z załącznikiemo Rada POdjęła

większością głosów.

UCHWAŁA Nr XY 191116

(w załączeniu) .



Ad.6.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady - przystępujemy do 6 punktu porządku obrad

d. podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta

Kolno łra lata 2016-2026. Projekt uchwał1, był w materiałach i był analizowany przez poszczególne

Komisje Rady, Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uclrwały i pozytywnie zaopiniowały ten

projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i podclał go pod głosowanie. Za podjęciem

projektu uchwały głosowało 15 radnyclr, głosów przeciwnych - zero, głosów wstrzymujących się - zeTo,

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego

Programu Rewitalizacji Miasta Kolno na lata 2016-2026, Rada podjęła jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XV/92l16
(w załączeniu)

Ad.7.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady - przechodzimy do pkt 7 porządku dziennego

tj. podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania i rozliczania dofinansowania kosztów inwestycji

zsviązanych z ochroną środowiska - usuwanie wyrobów zawteralących azbest na terenie miasta Kolno.

Projekt był analizowany przez poszczególne Konrisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu

uchwały i pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały,

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. Za podjęciem

proj ektu uchwały głosowało 1 5 radnych, głosów przeciwnych - zero, głosów wstrzymuj ących się * zęTo .

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie zasad przyznawania i roz|iczania

dofinansowania kosztów inwesĘcji związanych z ochroną środowiska - usuwanie wyrobów

zawiera.iących azbest na terenie miasta KoIno, Rada podjęła jednogłośnie.

I_ICHWAŁA Nr XV/93/16
(w załączeniu)

Ad.8

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady - przechodzimy do pkt 8 porządku dziennego

tj. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do wspolnej realizacjt projektu

pn. ,,Budowa międzygminnego PSZOK-u wTaz z niezbędną infrastrukturą techniczną". Projekt był

analizowany przez poszczegolne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwałY

i pozy.tywnie zaopiniowały ten projekt uchwał1,.

Dyskusji nie było.



Następnie Przewodniczący Rady odczytał, projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. Za podjęciem

projektu uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych- zero, głosów wstrzymujących się - zęro.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w §prawie wyrażenia woli prrystąpienia do wspólnej

realizacji projektu pn. ,,Budowa międzygminnego PSZOK-u wr^z z niezbędną infrastrukturą

techniczną'o, Rada podjęła jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XV/94l16
(w załączeniu)

Ad.9

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodniczący Rady - przechodzimy do pkt 9 porządku dziennego

tj. sprawozdanię z działalności Kolnęńskiego Ośrodka Kultury i Sporlu za2015 r. Sprawozdanie było

w materiałach i było analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag,

zatem proszę o zabięranie głosu w sprawie sprawozdania.

Uwag do sprawozdania nie wniesiono, w nviązku z Wm Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada

przyjęła sprawozdanie z działalności Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2015 r.

Ad. 10.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodni czący Rady - przechodzimy do pkt 10 porządku dziennego

tj, sprawozdanięz działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kolnie za2015 r. Sprawozdanie było

w materiałach i było analizowanę przęz poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag,

zatęmproszę o zabieranie głosu w sprawie sprawozdania.

Uwag do sprawozdania nie wniesiono, w rwiązku z Wm Przewodniczący Rady stwierdziłn

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiej Bibtioteki Publicznej w Kolnie za2015 r,

Ad. 11.

Pan Mieczysław Śniadach - Przewodni czący Rady - przechodzimy do punktu 1 1 porządku obrad

tj. odpowiędzi na interpelacje i zapytanta radnych oraz wolne wnioski. Proszę Pąna Burmistrza

o udzielenie odpowiedzi.

teren zą szpitalem

pan Andrzej Duda _ Burmistrz Miasta * od 1 stycznia 2017 t. miasto będzie musiało WZnaaZYc

przystanek publiczny dla wszystkich przewoźników, dla których udostępni wjazd za ,,złotÓwkę".

Ewentualnię widziałbym to miejsce, gdyż nie mamy innego terenu, ptzy drodze krajowej Nr 63,

Natomiast pas terenu, na którym stoją samochody, zastń wykupiony plZęZ GDDKiA i nie ma

możliwości vr,ydzierżawięnia, bo to jest pas drogowy.



Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - ostatecznie nięruchomość przejął komornik i działka została

zlicl.towana, Miasto zręzygnowało z propozycji wykupu działki ze względu na cęnę.

przejście dla pieszych na ulicy Sportoulej

Pan Stanisław Wiszowa§ - Starosta Kolneński - myślę, zę sprawa nie jest wykluczona, proponuję

złożycwniosek do Powiatowęgo ZarząduDróg w Kolnie.

Dworzęc PKS przechodzi reorganizację i z tego co wiem to są zarniary zbycia dworca ptzęz spółkę.

Z panem Burmistrzem odbyliśmy kilka spotkań i występowaliśmy o to zeby temu przectwdziŃać,

Spotkaliśmy się z Członkiem Zarządu Województwa Podlaskiego

i Prezesęm Zarządu PKS sp. z o.a. w Łomży. Proponowaliśmy, bez uzgadnianta z Państwęm, pewnę

kwoty finansowe, żeby wykupić dworzec - jeżeli byłoby to w granicach rozsądku i naszyeh możliwości.

Ostatecznie pan Burmistrz zaptoponował - wydaje mi się, że jest to dobre rozuliązanie - aby w akcie

spr zedaży było zagw aranto wane : przy stanki, p o czekal ni a, to al eta.

Chciałbym podziękowac za dobrą współpracę. Spotkaliśmy się z panem Burmistrzem i panem Pręzesęm

Zarządu Społdzielni Mieszkaniowej i parkingprzy przychodni będzie wykonany.

Po konsultacji z panem Burmistrzem doszliśmy do wnioskv, że ulicę Kolejową będziemy zgłaszac do

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.

Z panem Burmistrzem podpisaliśmy porozumienie dotyczące hali sportowej, najprawdopodobniej w tym

miesiącu zawlzemy akt notarialny w tej sprawie.

Korzystając z tego, ze współptaaa z panęm Burmistrzęm i Radą Miasta Kolno Ńłada się dobrze,

cheiałbym zaapeIowac do Państwa o wsparcie Szpitala Ogólnego w Kolnie. Rada Powiatu na najbliZszĄ

sesji podejmie uchwałę w sprawie dofinansowania szpitala. Potrzeb jest mnóstwo, Sytuacja szpitala jest

trudna i pogarsza się, bo w tej chwili minął okres karencji, ktory był na pożyczkę. W całym kraju

są oglomnę kłopoty z lękarzami. Jeśli chodzi o stawki za kontrakty, to od kilku lat w ogóle nie rosną

w szpitalach powiatowych, natomiast koszty rosną nieustannie, Będę się zwracał o pomoc do innych

samorządów, bo szpital sam tego sprzętu nie kupi. Gmina Turośl ptzeznaczyła 10 tys. złotych pomocy

finansowej.

Radny Jan Kapelański - jakie w tej chwili jest zadłużenie szpitala?

Pan Stanisław Wiszowaty - Starosta Kolnęński - 25 maja br. będziemy mieli wyniki audytu zleconego

przęz nas i wtedy będę mógł przekazac Państwu więcej informacji o sytuacji szpitala, jak rowniez

odpowiedzieć na pytania o obecnym zadłużęntuplacowki.

Wolne wnioski: 
-. prezęs Swiatoweg o Zwtązka żołnierzyAK w Kolnie - w Mięsięczniku

Kolneńskim przeczfiałem artykuł o panu Mieczysławie Torbiczu.



w dokumęntach i papierach jakie posiadam po ojcu nie ma mowy ani informacji na temat Mieczysława

Tońicza. Więc nie mogę potwierdzić, żę był on żołnieruem Armii Krajowej i burmistrzem.

Nie znalazłem o nim żńnej wzmianki,

, w swoim Wystąpieniu zwrócił się również do radnych z proŚbą o uPamiętnienie

i uczczenie pamięci jego ojca, który był komęndantemizil,ożycielem Armii Krajowej w Kolnie,

Ad. l2.
przewodni ezący Rady stwierdził wyczerpanie przyjętego porządku dziennego sesji i zamknął obrady

XV sesji zv,tyczajnej Rady Miasta Kolno,

przewodniczący Rady podziękował wszystki m za udziń w sesj i.

Na tym protokół zakończono.


